
Protokół Nr 22/2010 
 
 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 7 maja  
2010 roku. 
 
 
Przewodniczył Przewodniczący Komisji – Paweł Prochota. 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Wanda Słabosz 

 
 

Porządek posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Analiza wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego za I kwartał 2010 roku. 
3.Wolne wnioski. 
4.Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Komisji przywitał wszystkich zebranych i przedstawił porządek dzisiejszego 
posiedzenia. Do przedstawionego porządku Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych uwag 
jednogłośnie go zatwierdzając. 
 
 
 
Ad.2 
 
 
Przewodniczący Komisji oddał glos pani Skarbnik, która przystąpiła do analizy wykonania 
budżetu powiatu kluczborskiego za I kwartał 2010 r. Pani Skarbnik powiedziała, że dochody 
zostały wykonane w 24,1% , wydatki w 22% . Z tego otrzymano 1% dochodów majątkowych, 
wykonano 10% dochodów majątkowych. W skład dochodów majątkowych wchodzą kwoty 
uzyskane ze sprzedaży majątku powiatu: tj. sprzedano trzy działki budowlane w Bogacicy, 
gmina Byczyna wpłaciła należną ratę za sprzedaż internatu i boiska przy ZSGLiZ  
w Polanowicach. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to kwota 1.055.540,40,-zł. została 
przeznaczona na termomodernizację pracowni szkoły Nr 1. Ponadto na spłatę kredytów 
przeznaczono w budżecie kwotę 6.439.124,- zł z czego  w pierwszym kwartale spłacono 
2.441.116,91 zł. Pani Skarbnik powiedziała, że w to miejsce zaciągnięty został kolejny kredyt 
na 2.496.000,-zł. Jest to kredyt uruchamiany jedynie na spłaty. W tym roku została jeszcze 
jedna transza, która uruchomiona zostanie pod koniec sierpnia. Natomiast jeżeli chodzi  
o dochody, to wykonanie dochodów z kar nałożonych przez Wojewódzkiego Inspektora 
Transportu, jest to kwota 6.317,- zł, na zaplanowane 200.000,- zł, wpływy z komunikacji  
to 268.299,-zł na planowane 1.350.000,- zł. w tym roku. Jest to ¼ planu. Ponadto Pani 

 



Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o czynsze to wpłynęło 88.000,-zł.w pierwszym 
kwartale na planowane 469.000,-zł w tym roku. Ponadto dochody z udziału w podatkach   
to kwota 1.181.732,- zł na planowane 6.278.519,- zł. (nie jest to nawet  25% planu), z tym,  
że w tym wypadku zależy to od czasu w jakim Urzędy Skarbowe rozliczają potencjalnych 
podatników i jakie są kwoty wypłacanych zwrotów. Ponadto dochody od osób prawnych 
to kwota 34.845,- zł. na plan 250.000,- zł (to niecałe 20%),za zajęcia pasa drogowego kwota 
86.000,- zł, na plan 70.000,- zł. Wykonanie płac w 25% w całym budżecie, wydatki bieżące 
zostały zmniejszone, gdyż wydatki inwestycyjne były większe w I kwartale. Przewodniczący 
Komisji zapytał, czy są jakieś pytania w tej kwestii, nikt nie zgłosił żadnych zapytań, więc 
Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
 
 
Ad.3 
 
 
Nie było żadnych wolnych wniosków. 
 
 
Ad.4 
 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu                                                                                                  
i zamknął dzisiejsze posiedzenie. Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                             Przewodniczący Komisji                                                         
                  

Paweł Prochota 
 
 
Protokołowała 

 
        Katarzyna Hołdys 

 

 


